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Občinska konferenca SZDL

Večjo pozornost
planiranju v KS

Na posvetu predsednikov in sekretarjev
krajevnih konferenc so opravili pregled d<y
govorjenih nalog ter se seznanili z nalogami
s področja planiranja, s pristopom k izdelavi
planov v krajevnih skupnostih, ki inorajo biti
temeljitejši. Seznanili so se z opravljenimi
pregledi finančnega poslovanja, spregovorili
pa so tudi o preoblikovanju krajevnih skup-
nosti, o akciji »Nič nas ne srne presenetiti«
ter o akciji za čistejšo Ljubljano.

Na posvetu predsednikov skupščin svetov
in tajnikov krajevnih skupnosti, ki ga je
vodil predsednik delegatske skupščine Franc
Dejak, so se seznanili s prikazom družbenega
razvoja in uresničevanjem smernic, delegat-
skiim sistemom, delom družbenopolitičnih or-
ganizacij. Načeli so vrsto vprašanj iz vsako-
dnevne prakse ter se dogovorili, da je odslej
potrebno "večjo pozomost nameniti urbaniz-
mu, kjer morajo predstavniki krajevne skup-
nosti bki priscrtni, nadalje razvoju krajevnih
skuipnosti, komunalnim "vprašanjem in krite-
rijem financiranja.

Člani predsedstva občinske konference so
po temeljiti obravnavi aprejeli poročilo o or-
ganiziranju miladinskih delovnih brigad za
leto 1978 'ter program za letošnje leto. Po
udarili so, da je pri planiranju mladinskih
deJovnih akcij potrebno več naortiiosti in
točnih finančnih programav. Nadalje so spre-
jeli sklep, da je večjo pozornost treba posve-
titi otroškim igriščem, posebej še, ker je le-
tošnje leto — leto otroka. Soglastii so bili v
sklopu, da se podeli domicil medvojnemu ak-
tivu OF Škofja Loka in odboru gorenjskih
a:kitivistov, pobudo za pobratenje z beograj-
sko občino Vračar pa so za zdaj odložili. Ob-
ravnavali so tudi predloge in poibude za po-
imenovanja po pokojnem Edrvardu Karddju.

Clani sekretariata sveta potrošnikov so
razpravljali o preskrbi mesta Ljubljane ter q
programu dejavnosti za letošnje leto. Člani
koordinacijskega odbora za turistična dru-
štva so obravnavali infoTinacijo o razvoju
turizma v Šiški, se opredelili za pohodno
trans-verzalo in sodelovanje turistaonih dru-
štev pri izdelavi prospekta. Člani sveta za
obujaiije revolucionarnih 'tradicij pa so raz-
členili prihodnje naloge ter se opredelili
za delovanje v posameznih odborih. Clani ko-
ordinacijskega odboira za kadre so obravna-
vali predlog družbenega dogavora o uresniče-
vanju kadrovske politike, poročilu o izvaja-
nju driužbeinega dogovora o štipendiranju in
kadrovski politiki ter pričeli postopeik za
evidentiranje neiprofesionalnih sodnikov ter
evidentiranje možnih kandidatov za medna-
rodne dajavnosti.

Člani izvršnega oidbora so se seznanili z
analizo in pceno volilnih konferenc krajevnih
organizacij SZDL, obrarvnavali predlog sklepa
o organiiziranosti in oblikah d.ela v občinski
konfereinci SZDL, obravnavali fmančno po-
ročilo za leto 1978 in plan za Jetošnje leto.

Delegati občinske kandidacijske konferen-
ce so ueotoviili zadovoljivo aktjvnost v kra-
jevnih skuipnastih in organizacijah združene-
ga dela, kjer so abravnavali možne ka,ndidate
za člana predsed&trva SFRJ, piredsednika in
člana predsedstva SR Slovenije ter člana
družbenopolkionega zbora Skupščine SR Slo-
venije ter sprejeli poročilo volilnoJkadrovske
komisije, oziroma potrdili evidentirane mož-
ne kandidate.


